

Safety Alert

ECRA Change to Online Education Tomorrow

December 16, 2021

Dear ECRA Families,

Late today we were notified of a social media challenge on Tik Tok that consists of a national safety threat to schools. This challenge includes the threat of gun violence on school campuses to specifically occur tomorrow, on December 17th.

While we have not received any direct threats, we are exercising an abundance of caution and believe that it is in the best interest of our students' safety to move to online learning for all students tomorrow. Secondary students were already online with their exhibitions and they will continue virtually as planned.

We encourage you to talk with your students and let them know how important it is to reach out to school staff members if they become aware of any type of school threat. Unfortunately, there has recently been an increasing trend of inappropriate and dangerous challenges on social media.

We apologize for the late message and any inconvenience this change may create. We deeply appreciate your understanding and support as we navigate this new social media wave of challenges, while keeping everyone safe and maximizing their learning.

We look forward to seeing our students online tomorrow. We wish you a peaceful and healthy winter break and hope you enjoy positive, meaningful time with your families over the holiday.

Respectfully,

Jennifer Mercer
Executive Director

Alerta de seguridad

Cambio a educación en línea para ECRA Mañana

16 de diciembre de 2021

Estimadas familias de ECRA:

Hoy a última hora se nos notificó de un desafío de redes sociales en Tik Tok que consiste en una amenaza a la seguridad nacional para las escuelas. Este desafío incluye la amenaza de violencia armada en los campus escolares que ocurrirá específicamente mañana, el 17 de diciembre.

Aunque no hemos recibido amenazas directas, estamos ejerciendo mucha precaución y creemos que lo mejor para la seguridad de nuestros estudiantes es pasar al aprendizaje en línea para todos los estudiantes mañana. Los estudiantes de secundaria ya estaban en línea con sus exposiciones y continuarán virtualmente según lo planeado.

Lo alentamos a hablar con sus estudiantes y hacerles saber lo importante que es comunicarse con los miembros del personal de la escuela si se enteran de algún tipo de amenaza escolar. Desafortunadamente, recientemente ha habido una tendencia creciente de desafíos inapropiados y peligrosos en las redes sociales.

Pedimos disculpas por el mensaje tardío y cualquier inconveniente que este cambio pueda crear. Apreciamos profundamente su comprensión y apoyo mientras navegamos por esta nueva ola de desafíos en las redes sociales, mientras mantenemos a todos seguros y maximizamos su aprendizaje.

Esperamos ver a nuestros estudiantes en línea mañana. Le deseamos unas vacaciones de invierno tranquilas y saludables y esperamos que disfrute de un tiempo positivo y significativo con sus familias durante las vacaciones.

Respetuosamente,

Jennifer Mercer
Directora Ejecutiva